
Protokół   Nr  30/05

z posiedzenia  Komisji  Zdrowia  i Opieki  Społecznej
odbytego  w  dniu   31 stycznia 2005 r.

Posiedzenie odbyło się  w  Urzędzie Gminy Celestynów.
Udział  wzięło  4 członków Komisji  oraz zaproszeni goście zgodnie z załączoną listą obecności.  /w zał/./
Obradom przewodniczyła  Ewa  Witan -   Przewodnicząca  Komisji.  

Przyjęto następujący porządek posiedzenia:
1. Zaopiniowanie materiałów  na  sesję  Rady Gminy Celestynów ( 8 luty br.)
2.        Sprawy różne.

Odnośnie ad. pkt. 1  -   Komisja  -   dokonała analizy   projektów  uchwał  w  sprawach:

1) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w  Ostrowie oraz Szkoły Podstawowej w Regucie.
2) przyjęcia  Regulaminu  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom

dodatków za wysługę lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego i  za  warunki  pracy oraz niektóre  inne składniki
wynagrodzenia,  a  także   wysokość  oraz  szczegółowe  zasady  przyznawania   i  wypłacania  dodatku
mieszkaniowego;

Komisja  -  nie zajęła  w tych tematach stanowiska.  Każdy z członków Komisji  opowie się na sesji,
poprzez głosowanie indywidualne. 

3)    zarządzenia poboru od osób fizycznych podatków:     rolnego, leśnego i od nieruchomości w  drodze      
          powołania inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso.
          Komisja  -  nie wniosła uwag do projektu  uchwały, jednogłośnie opiniując go  pozytywnie.

4)    przyjęcia budżetu  gminy Celestynów na 2005 rok.
Komisja  -  dokonała  analizy projektu budżetu gminy Celestynów na 2005 r.  w  zakresie dochodów i
wydatków  działów  851 - ochrona zdrowia  i   852  -  pomoc  społeczna.
Komisja  -  nie  wnosi  zastrzeżeń  do  projektu budżetu   w  kontekście omawianych działów.   
Nad  całością projektu uchwały  Komisja   będzie głosowała  indywidualnie na sesji Rady Gminy.

5) uchwalenia Gminnego Planu Gospodarki Odpadami dla  Gminy Celestynów na lata 2005- 2011. 
6)    uchwalenia Gminnego Planu Ochrony Środowiska dla Gminy Celestynów na lata 2005-2011.

Komisja  -  uznała, iż właściwą Komisją do prawidłowego zaopiniowania ww. projektów uchwał
jest  Komisja   merytoryczna  tzn.   Ładu  Przestrzennego,  Gospodarki  Terenowej  i  Ochrony
Środowiska oraz Rolnictwa.  Pozostawiono więc  szczegółową analizę  projektów uchwał -  tejże
Komisji.

7)     nadania nazw ulic  w  Glinie.
Przewodnicząca  Komisji  -  Ewa  Witan  -  zwróciła  się  do  Pana  Wójta  o  uzupełnienie treści projektu
uchwały w § 1 o zapis -  pkt 4,  nadający  nazwę jednej z ulic " Zygmunta" ,   zgodnie z wnioskiem
mieszkańców  wsi Glina.
Komisja  -  opiniuje pozytywnie ww.  projekt uchwały z uwzględnieniem  powyższej  poprawki.
Na  tym  posiedzenie zakończono.
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